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Områdebestyrelsen  
Frederikssund Syd 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 24. august 2021 kl. 17.00-19.00 i Børnehuset Gyldensten   
 

MØDEDELTAGERE  

Sabrina S. Rasmussen (Maglehøj) 

Brit Mølgaard Frandsen (Ørnesten) 

Mie Andersen (Rørskov) 

Fraværende 

Anne Sode Bergmann 

Signe Stids-Jønsby 

Malene Pogager Jensen 

Rikke Fyllgraf Søkilde 

Sarah Dandanell 

Pernille N. Christoffersen (Områdeleder) 

Lone Kristiansen (Pædagogisk leder) 

Maria Erholdt (medarbejder Ørnesten) 

 

 

 

 Referat 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Et ønske om at drøfte hvordan de gode læringer og den gode udvikling 

børnehusene oplevede af børnenes selvstændighed viderebringes i samspil 

med sundhedsstyrelsen retningslinjer. 

Bestyrelsen blev enige om at drøfte dette dels under ’Orientering fra området’ 

og under punktet ’Høring på budget 2022’, da det bl.a. læner sig op af 

punkterne vedr. sygefravær. 

 

Sag nr. 2  Godkendelse af referat fra sidst 

Godkendt 

 

Sag nr. 3  Orientering fra området 

Opvækstudvalget har haft en sag på omkring kapacitet i syd og ønsker at høre 

bestyrelsen om der kunne være interesse i at lave skovbørnehave/gå-ud-

grupper i område Frederikssund syd. Det kan betyde at en gruppe børn fra 

hvert børnehus, hver dag skal ud af huset. Det vil frigive plads til ekstra 

vuggestuebørn og at spidsbelastningen morgen og eftermiddag vil blive 

højere.  
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 Referat 
Bestyrelsen ønsker at der kommer et mere konkret forslag på, hvordan det 

kan se ud inden de tager stilling til spørgsmålet. Det ønskes også at 

forældrene høres, for at finde ud af om der er interesse for det.  

 

Der er ingen retningslinjer på dagtilbud længere så vi skal fremover kun følge 

de almindelige retningslinjer som også var der før covid-19. Nogle børnehuse 

har ændret praksis men dette er af pædagogiske hensyn. Bestyrelsen ønsker, 

at de gode læringer fra perioden med restriktioner integreres fremadrettet 

herunder etablering af gode håndvaskeforhold udendørs i alle børnehuse, så 

den gode hygiejne fraperioden med restriktionerne kan bevares ved, at både 

børn og forældre vasker hænder, inden de kommer ind i institutionen. Dette 

bliver skrevet ind i høring på budgettet.  

 

Sag nr. 4  Budget og normering 

Vores normering er lidt i overkanten lige nu, da vi ikke har så mange 

børnehavebørn indskrevet som beregnet. Det kan dog indhentes ved at der 

bliver indskrevet lidt flere vuggestuebørn end vi er normeret til. Vi har brugt 

de midler regeringen lagde ud til minimumsnormering på ekstra normering i 

husene.  

 

Sag nr. 5  Høring på budget 2022 

Det der kan påvirke dagtilbudsområdet er følgende sager: 

Økonomiudvalget/tværgående 

005 Yderligere gevinster vedr. indkøb og udbud 

006 Øget potentiale ved nye arbejdsmetoder i opgaveløsningen 

007 Pulje til styrkelse af minimumsnormering 

009 Reduktion af sygefraværet i skoler, dagtilbud og klubber 

 

Opvækstudvalget 

001 Effektivisering i områdeledelse  

 

Sag nr. 6  Kostpolitik/Mad og måltidspolitik 

På sidste bestyrelsesmøde aftalte vi at Pernille skulle komme med et udkast til 

en ny kostpolitik som erstatning for den gamle. Udkastet bliver vedhæftet 

dagsordenen og er omdøbt mad og måltidspolitik.  

 

Dette punkt udsættes til næste møde.  

 

Sag nr. 7  Forældretilfredshedsundersøgelse 

Der er kommet resultat fra forældretilfredshedsundersøgelsen. Vi gennemgik 

den for området. Den der er for de enkelte huse, vil der blive arbejdet med 

der og evt. bruges til dialog på forældremøder.  

 

Sag nr. 8  Forældresamarbejde 

Alle læreplaner er afleveret og ligger på hjemmesiden, med undtagelse af 

Gyldenstens, som først kommer senere, da det er en ny institution og de skal 

have tid til at udarbejde en.  
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 Referat 
 

Vi gennemgår det der står omkring forældresamarbejdet og ser om der er 

noget bestyrelsen synes der skal tages fat i. Det kunne hænge sammen med 

forældretilfredshedsundersøgelsen.  

 

Punktet udsættes til næste møde.  

 

Sag nr. 9  Eventuelt 

Der var et stort ønske om at der blive serveret en sandwich næste gang så det 

sørger Pernille for.  

 

 

Næste møde 22. november kl. 17-19 


